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9 天 7 晚 中国云南中甸+梅里雪山 

Flight: Batik Airline (Subject to change) 

KUL/KMG   2150/0135+1   OD670 

KMG/KUL     0235/0635      OD671 
 

 

 

Tour Fare:  

行程亮点:  

~ 全程无购物 ~ 旅游保险(含 Covid) 

~ 全程 4      酒店 (当地 4 至 5 星)  

~ 泸沽湖 (含船游-情人沙滩, 里格观

景台) 

~ 巴拉格宗大峡谷 (含环保车) 

~ 里务比岛 (含猪槽船) 

~ 特别安排： 近拍千年菩提神树, 体

验悬崖玻璃观景台 

 

美食安排 Local Meals:  

·白族风味 ·摩梭风味 

·藏式风味 ·藏式小火锅 

·野生菌火锅 

·纳西晚宴 (篝火打跳) 

 

指定自费 Compulsory: RMB 500/=  

·摩梭家访 + 篝火晚会 

·理想邦下午茶 + 上行电瓶车 

·体验悬崖玻璃观景台+金沙江大拐弯 

 
注意事项: 

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用. 

2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg

托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.  

3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中

文版本为依据. 

4. 行程次序变动, 以当地旅⾏社安排为准 

 

梅里雪山 

泸沽湖 

I3. KMG09MLXS 

Tel: 03-8959 1088 
HP: 010-200 8350 

886399-H | KPL6698 

57-2, Olive Hill Business Park, Jalan BS 1/1, Taman Bukit Serdang, 43300 Seri Kembangan, Selangor      |      Email: smallhero2u@gmail.com 

D1 吉隆坡 / 昆明 2150/0135+1 (MOB)  酒店: 微商国际大酒店或同级 

于吉隆坡国际机场集合, 乘搭客机飞往昆明机场. 

D2 昆明 (4.5H) 大理    (B/L/D)  酒店: 大理大院里人文酒店或同级 

理想邦 (含下午茶+上行电瓶车) 最火的打卡旅游胜地, 以它的白色小屋, 蓝色穹顶和美丽的日落而闻名于世.  

大理洋人街 是一个以外国人聚集的地区. 除了购物和用餐之外, 大理洋人街还是一个可以体验不同文化的地方. 你可

以在这里结识来自各个国家的人, 交流经验和见解, 感受到大理这座城市的国际化氛围. 

大理古城 古城其历史可追溯至唐天宝年间, 南诏王阁逻风筑的羊苴咩城, 为其新都, 古城始建于明洪武 15 年. 

D3 大理 (4H) 泸沽湖   (B/L/D)   酒店: 海境度假精品酒店或同级 

泸沽湖观景台 (含船游-情人沙滩, 里格观景台) 是一个高原湖泊, 被誉为“高原明珠”, 以其宁静的湖水和独特

的摩梭文化而闻名.  

摩梭家访 是游览泸沽湖的一项重要文化体验活动, 通过参观摩梭家庭, 游客可以深入了解摩梭族的传统生活方式, 风

俗习惯和独特的母系社会文化. 

篝火晚会 乡村聚会或节庆活动中都非常受欢迎, 它不仅是一种娱乐形式, 更是人们交流和庆祝的重要场合. 

D4 泸沽湖 (4.5H) 丽江   (B/L/D)  酒店: 丽江祥和一号酒店或同级 

里务比岛 (含猪槽船) 在澄澈宽阔的湖面上荡起一圈圈涟漪, 我们沿路欣赏着湖光山色.  

黑龙潭公园 从古城四方街沿经纬从横的玉河溯流而上, 有一处晶莹清澈的泉潭. 

丽江古城 崎岖的地势巧妙地融合在一起, 真实, 完美地保存和再现了古朴的风貌, 融汇了各个民族的文化特色.  

四方街 满目琳琅的商铺四方街以彩石铺地, 清水洗街,五彩花石街依山随势, 辐射开去, 街巷相连. 

D5 丽江 (3H) 香格里拉 (1.5H) 巴拉格宗 (B/L/D)  酒店: 藏式生态酒店或同级 

虎跳峡 (不含手扶梯) 受两岸高山的紧紧束缚, 江流入峡后宽仅 50 多米,最窄处虎豹一跃即过, 故名虎跳峡. 

纳帕海 (车游&不含骑马) 相对高度在一千米以上, 山脊在海拔 4000 米以上, 主峰夺阿拉错. 

D6 巴拉格宗 (2.5H) 德钦  (B/L/D)  酒店: 观景天堂酒店或同级 

巴拉格宗大峡谷 (含环保车)从海拔 5545 米的主峰到海拔 2000 米的河谷, 岭谷落差高达 3545 米, "峡中有峡, 峡

上有峡, 纵横交错". (不含橡皮船漂流 RMB120/人, 自愿选择) 

巴拉村 是一个充满原始风情和独特文化的摩梭族村落, 背靠群山, 风景如画, 是摩梭族的重要聚居地之一. 

格宗神山 (远观) 是一座具有神圣意义的山峰, 其巍峨的山势和壮丽的景观使其成为当地著名的自然和文化景点. 

回音壁+高空栈道 既能感受声学奇观带来的乐趣, 又能挑战自己的勇气, 在高空栈道上享受刺激的行走体验, 同时

欣赏到云南壮丽的自然景色. 

特别安排: 近拍千年菩提神树, 体验悬崖玻璃观景台 

D7 德钦 (4H) 香格里拉   (B/L/D)  酒店: 蜀锦沐云酒店或同级 

飞来寺观景台 (运气好可观日照金山) 为游览梅里雪山国家公园景区必须到的景点, 金沙江大拐弯. 

独克宗古城 一个藏语发音包含了两层意思, 一为建在石头上的城堡,  另为月光城.  

龟山公园 以其独特的自然景观和深厚的文化底蕴, 成为了云南省内一处深受欢迎的旅游胜地. 

松赞林寺 (含环保车) 由五世达赖喇嘛选址, 康熙皇帝下令建造, 寺院融合藏式和汉式建筑风格, 主殿供奉释迦牟尼

佛等佛像, 收藏有大量珍贵佛教文物. 

D8  香格里拉 (动车 6H) 昆明  (B/X/D)  午餐: 动车自理 

金马碧鸡坊 整个院子占地 2000 多平米, 有大小 5 个庭院, 总计 60 多间屋子,  8 个天井 

南屏步行街 (南强街巷夜市) 昆明历史上的老街区, 其中南屏街是昆明旧时的金融, 维持城市中心区的吸引力. 

晚餐后, 前往机场, 准备返回美丽的家园. 

D9 昆明 / 吉隆坡 0235/0635 (MOB)   

乘机返回温馨家园 
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D1 Kuala Lumpur/ Kunming 2150/0135+1   (MOB)  Hotel: Kunming Huishang International Hotel or Similar 

Taking a flight to Kunming Airport and checking into a hotel. 

D2 Kunming (4.5H) Dali     (B/L/D)  Hotel: Dali Da yuan li Hotel or Similar 

Li Xiang Bang (Inc High-Tea + 1 way Buggy) one of the popular tourist destinations in China is renowned for its white houses, blue domes. 

Dali Foreigner Street is located on Huguo Road in Dali Ancient Town. 

Dali Ancient City The ancient city dates back to the Tianbao period of the Tang Dynasty, when Nanzhao King Geluo Feng built Yangjumie City. 

D3 Dali (4H) Lugu Lake     (B/L/D)   Hotel: Haijing Holiday Boutique Hotel or Similar 

Lugu Lake Viewing Platform (Bus Lake Tour - Lover's Beach, Li Ge Viewing Platform) The Yan's Compound is a renowned Bai ethnic 

residential architectural complex in Xizhou, showing the distinctive architectural style of Bai ethnic residences. 

Mosuo Family Visit is a significant cultural experience when touring Lugu Lake. By visiting Mosuo households. 

Bonfire Party are very popular in village gatherings they are not only form of entertainment but also an important occasion for people to 

celebrate. 

D4 Lugu Lake (4.5H) Lijiang    (B/L/D)  Hotel: Lijiang Star Hotel or Similar 

Liwubi Island (Inc Pig Trough Boat) ripples spread across the clear and vast surface of the lake as we row. 

Black Dragon Pool Park From the ancient city's Sifang Street, along the latitude and longitude. 

Lijiang Ancient Town The rugged terrain cleverly integrates, authentically and perfectly preserving and reproducing the ancient appearance. 

Sifang Street is famous for its unique street scene with colorful stone paving, clear water washing the street, day and night as the market.  

D5 Lijiang (3H) Shangri-la (1.5H) Balagezong  (B/L/D)  Hotel: Tibetan-style eco hotel or Similar 

Tiger Leaping Gorge (Excluding Escalator) Confined tightly by towering mountains on both sides, the river narrows to just over 50 meters as 

it enters the gorge. The narrowest point is so tight that a tiger could leap across, hence the name "Tiger Leaping Gorge." 

Napa Lake (Bypass) The relative elevation is over 1,000 meters, with the ridges rising above 4,000 meters. 

D6 Balagezong (2.5H) Deqin    (B/L/D)  Hotel: Viewing Paradise Hotel or similar 

Balagozong Grand Canyon (inc buggy not inc rubber boat rufting) - From the main peak at an altitude of 5,545 meters to the valley at 

an altitude of 2,000 meters. (Optional: Rafting at RMB 120 per person, voluntary choice) 

Balage Village This is a Moso village rich in primitive charm and unique culture, nestled among picturesque mountains. 

Gezong Sacred Mountain (distant view) This is a mountain of sacred significance, known for its majestic peaks and stunning landscapes. 

Echo Wall + High-altitude Walkway Visitors can enjoy the fun of acoustic wonders and challenge their courage by walking on the high-

altitude walkway, while taking in the magnificent natural scenery of Yunnan. 

Special Arrangement Close-up view of the Thousand-year-old Bodhi Sacred Tree and experience the Cliff Glass Viewing Platform. 

D7 Deqin (4H) Shangri-la    (B/L/D)  Hotel: Yijin Muyun Hotel or similar 

Feilai Temple Observation Deck (with views of Rizhao Jinshan)-A must-see attraction for visiting the scenic area of Meili Snow Mountain 

National Park, the Jinsha River makes a big bend.  

Ancient City of Dukezong- is the best preserved and largest Tibetan residential complex in China, Dukezong to reproduce the historical style of 

the ancient city, and then visit Guishan Park (the world's largest prayer tube), Songsan Lin Si Temple (Inc Buggy) 

D8  Shangri-la (Train 6H) Kunming   (B/X/D) Lunch own expense on train        

Jinma Bijifang This iconic archway is a prominent landmark in Kunming, China. Known for its intricate design and historical significance. 

Nanping Pedestrian Street (Nanqiang Night Market) in Kunming's historical districts, Nanping Street was the former financial, commercial. 

After dinner, go to the airport and prepare to return to your beautiful home. 

D9 Kunming / KUL 0235/0635   (MOB)   

Take a flight back to warm home. 

Compulsory: RMB500/=  

Ideal State (inc buggy + High Tea) +Mo suo people home visit and Bon fire party + Cliff glass observation deck + The Jinsha River Great 

Bend 

Notes: 

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary. 

2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board. 

3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail. 

4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency. 
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